

BELGISCHE SENAAT

BUITENGEWONE ZITTING 1968.

2 JULI 1968.

Voorstel van wet houdende wijziging van het koninklijk besluit van 30 april 1962, houdende coördinatie van de dienstplichtwetten.

TOELICHTING

MIJNE HEREN,

Artikel 12, § 1, 5°, der dienstplichtwetten verleent thans vrijlating aan de ingeschrevene waarvan drie broers hun werkelijke dienst volbracht hebben.

Verwijzende naar de beslissing van de Regering, die onlangs werd aangekondigd, dat het aantal dienstplichtigen zal ingekrompen worden, zijn de indieners van oordeel dat voormelde bepaling dient gewijzigd te worden in die zin dat voortaan ook vrijlating zal verleend worden aan de ingeschrevenen die twee broederdiensten kunnen inroepen.

Het is inderdaad logisch dat zo de lasten van de dienstplicht verminderd worden, dit in de eerste plaats dient te gebeuren voor de grote gezinnen, waar die lasten het zwaarst wegen.

De indieners stellen daarom de volgende wetswijziging voor.

W. JORISSEN.

**

VOORSTEL VAN WET

ENIG ARTIKEL.

In artikel 12, § 1, 5°, der bij koninklijk besluit van 30 april 1962 gekoördineerde dienstplichtwetten wordt in het eerste lid « drie » vervangen door « twee ».

W. JORISSEN.
E. BOUWENS.
W. PERSYN.
L. ELAUT.
G. DE PAEP.
F. BLANCQUAERT.

SÉNAT DE BELGIQUE

SESSION EXTRAORDINAIRE DE 1968.

2 JUILLET 1968.

Proposition de loi modifiant l'arrêté royal du 30 avril 1962 portant coordination des lois sur la milice.

DEVELOPPEMENTS

MESSIEURS,

L'article 12, § 1^{er}, 5^e, des lois sur la milice accorde actuellement la dispense de service à l'inscrit dont trois frères ont accompli leur service actif.

Nous référant à la décision du Gouvernement annoncée récemment et selon laquelle il sera procédé à une diminution du nombre des miliciens, nous estimons qu'il convient de modifier la disposition précitée en ce sens que, désormais, la dispense sera accordée également aux inscrits qui peuvent invoquer deux services de frères.

Il est logique en effet que si les charges de milice sont allégées, ce soient les grandes familles qui en bénéficient en premier lieu puisque c'est sur elles que ces charges présent le plus lourdement.

Tel est le but de la présente proposition de loi.

**

PROPOSITION DE LOI

ARTICLE UNIQUE.

A l'article 12, § 1^{er}, 5^e, des lois sur la milice, coordonnées le 30 avril 1962, le mot « trois » est remplacé par le mot « deux ».